
Till fritidsnämnden 
 

Politikerinitiativ om att utreda möjligheten för belysning vid 
spontanidrott 
 
När Nacka går mot varmare tider och unga har sommarlov så börjar även fler och fler 
spontananvända Nackas idrottsanläggningar. Att våra idrottsanläggningar nyttjas när de inte 
är bokade är positivt. Dessa tider är oftast under kvällar och det är mörkt på våra 
anläggningar. När våra idrottsföreningar nyttjar dessa utomhus platser får de möjlighet att 
lysa upp med kommunens strålkastare. Det får inte de som spontanidrottar. Det gör att våra 
anläggningar inte nyttjas i den utsträckning som de skulle kunna. 
 
Belysta idrottsanläggningar ökar även tryggheten för dem som spontanidrottar. Nacka har 
tyvärr drabbats av en våldsvåg där unga Nackabor har blivit bestulna och våldförd. Våra 
idrottsanläggningar måste få vara en tryggplats för barn och unga, oavsett om de är bokade 
eller inte. 
 
Det finns timerfunktioner på belysning i de flesta hushåll och det bör även finnas inom 
kommunen också. Det skulle kunna vara en knapp som nackaborna kan trycka på för att 
ljuset ska sedan vara på i cirka 30 minuter.  
 
Detta måste dock ske så inte det inte blir ett stort störningsmoment för de boende i 
området. 
 
Mot bakgrund av ovanstående föreslås fritidsnämnden besluta ge kultur- och 
fritidsdirektören i uppdrag att utreda möjligheten för belysning vid spontanidrott. 
 
Nacka den 24 april 2019 
 
Oliver Rykatkin (M) 
Förste vice ordförande i fritidsnämnden 
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